
Protokół Nr 27/16

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się dnia 28.12.2016 r.
o godz. 12.00 w sali  Nr 4 w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 

Obecni wg załączonej listy obecności.
Radni zostali skutecznie powiadomieni o Komisji.

Komisję prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 
– Bożenna Kozłowska.

PORZĄDEK OBRAD:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołu Nr 26/16
z dnia 21.12.2016 r.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu: 

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poinformowała,  że  do
przedstawionego porządku obrad i  protokołu Nr 26/16 z dnia  21.12.2016 r.
nie  wniesiono  żadnych  uwag,  w  związku  tym  uważa  porządek  obrad
i protokół  za przyjęty. 

Ad.2.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  zmian
budżetu miasta Pabianic na 2016 r. - proj. Nr 1 (Zał. Nr 1) Wydział Edukacji
Kultury i  Sportu -  plan dochodów i  wydatków zostaje zwiększony o kwotę
7.500 zł z tytułu dofinansowania z PFRON z przeznaczeniem na realizację
zakupu sprzętu do terapii dla Przedszkola Miejskiego Nr 16 w Pabianicach.
Żłobek Miejski - przesunięcie planu z grupy wydatków bieżących do grupy
wydatków  inwestycyjnych  wynika  z  konieczności  zakupu  niezbędnego
sprzętu  AGD  dla  Filii  Żłobka.  Dokonano  ponadto  przesunięcia  środków
między wprowadzonymi  do planu  zadaniami  inwestycyjnymi  do wysokości
wystawionych  faktur  a  pozyskane  środki  przeznacza  się  na uzupełnienie
zakupu sprzętu. Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych - w związku
z  powołaniem  spółdzielni  socjalnej  pn."Spółdzielnia  Socjalna  -  Zielone
Pabianice  z  siedzibą  w  Pabianicach",  której  założycielem  są  Miasto
Pabianice  i Stowarzyszenie  Oratorium-Przygoda  Życia  na  mocy  zapisów
Statutu  Spółdzielni  Socjalnej  Miasto  Pabianice  przekazuje  jeden  udział
członkowski w wysokości 200 zł. 
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W  celu  zabezpieczenia  planu  na  wkład  członkowski  przenosi się  środki
z grupy wydatków statutowych do grupy wydatków inwestycyjnych.

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 18,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
ustalenia  wydatków  niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego
2016 – proj. Nr 2 (Zał. Nr 2))  Kwota wydatków niewygasających z upływem
2016  r.  w  wysokości 884.953,88 zł  realizowana  będzie  przez:  Wydział
Inwestycji i Eksploatacji - przebudowa dróg gminnych - 712.764,88 zł. Zmiana
ustawy  „Prawo  zamówień  publicznych"  oraz  konieczność  oczekiwania
na  ostateczne  wejście  w  życie  tej  ustawy  opóźniła  ogłoszenie  przetargu
na  wykonanie  dokumentacji  projektowych  budowy  dróg  gminnych
w  Pabianicach  w  ulicach:  Oliwkowej,  Czereśniowej,  Brzoskwiniowej,
Cyprysowej,  Olszynowej,  Świerkowej,  Żniwnej,  Niskiej,  Rolniczej,
Piątkowskej,  Cisowej,  Liściastej,  Jaśminowej,  Morwowej,  Laskowej,
Gruntowej,  Modrakowej,  Chmielowej,  Kąkolowej,  Trawiastej,  Poziomkowej,
Makowej, Słonecznikowej, Piaskowej. Mając na uwadze czas, jaki należy dać
wybranym  wykonawcom  na  pozyskanie  map  do  celów  projektowych,
uzyskanie niezbędnych warunków i uzgodnień z gestorami oraz opracowanie
projektów, konieczne jest przeniesienie środków na uregulowanie płatności
za  wykonanie  przedmiotu  zamówienia  na  wydatki  niewygasające
w  wysokości  316.356  zł  z  terminem  realizacji  30.06.2017  r.  (dz.600,
rozdz.60016, § 6050). Z uwagi na zlecenia przekazane w 2016 r. przez WIE
do zakładu budżetowego pn."Zarząd Dróg i  Zieleni Miejskiej"  na realizację
zadania pn."Przebudowa dróg gminnych" umowy z wykonawcami podpisane
zostały  przez  zakład  budżetowy  .Wydatki  niewygasające  w wysokości
396.408,88  zł  (dz.600,  rozdz.60016  §  6050)  które  wynikają  bezpośrednio
z niedokończonych  zleceń  z  2016  r.  realizowane  będą  przez  utworzoną
jednostkę  budżetową  Zarząd  Dróg  Miejskich,  która  jest  następcą
zlikwidowanego  zakładu  budżetowego.  Regionalne  Centrum  Sportów
Wodnych - opracowanie dokumentacji (MOSiR) - 42.189 zł. Umową nr 6/U/16
z dnia 10 października 2016 r. powierzono firmie Biuro Projektów i Realizacji
Inwestycji  PR  Projekt  Paweł  Put  z  siedzibą  w  Nowym  Targu  przy
ul. Podhalańskiej 2 lok. 58, opracowanie dokumentacji projektowej budowy
obiektu Regionalnego Centrum Sportów Wodnych w Pabianicach. Z uwagi na
przedłużający się  proces wzajemnych konsultacji  przyszłych użytkowników
obiektu,  Zamawiającego  i  Wykonawcy  mający  na  celu  zaakceptowanie
koncepcji  architektoniczno  –  budowlanej  stanowiącej  pierwszy  etap  prac
projektowych,  zachodzi  konieczność  przedłużenia  terminu  zakończenia
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realizacji  umowy oraz przeniesienia  środków w  wysokości  42  189  zł  jako
wydatki niewygasające na uregulowanie płatności za wykonanie przedmiotu
zamówienia na rok następny z terminem wykorzystania do 31 marca 2017
roku.  Wydział  Ochrony  Środowiska  -  wykonanie  alei  w  Parku  Wolności  -
II  etap  -  130.000  zł.  Wykonanie  realizacji  zadania  powierzono  firmie
WŁODAN  s.j.  zgodnie  z  zawartą  umową  nr  39/2016  z  dnia  01.12.2016r.
Mając na uwadze wystąpienie niesprzyjających warunków atmosferycznych
uniemożliwiających  wykonanie  prac do  końca  bieżącego  roku  termin
wykonania przedmiotu umowy ustalony została na 31.03.2017 r.

Nie ma uwag.

Głosowanie: za – 12,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 9.

Reasumpcja głosowania.
Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 9.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2016 r. - proj. Nr 3 (Zał. Nr 3) Kancelaria
Prezydenta  Miasta  -  przeniesienie  środków  finansowych  wynika
z  konieczności  uzupełnienia  wydatków  na  pokrycie  zakupów  art.
komputerowych,  licencji,  programów  komputerowych,  art.  biurowych,
wykonanie druków, ogłoszeń prasowych oraz usług związanych z ochroną
obiektów.

Nie ma uwag.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 9.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie miasta Pabianic na 2016 r. -  proj. Nr 4. (Zał.  Nr 4)  Wydział
Spraw Społecznych i  Gospodarczych - przeniesienie środków finansowych
z grupy wydatków statutowych do grupy wydatków inwestycyjnych wynika
z  potrzeby  zakupu  medycznego  systemu  kolejkowego  LineNET  na  który
składają się licencja, wdrożenie i sprzęt (3 telewizory, komputer). Powyższe
zakupy są niezbędne na potrzeby obsługi Izby Przyjęć i Szpitalnego Oddziału
Ratunkowego PCM sp. z o.o.  Przekazanie sprzętu na rzecz spółki  nastąpi
w roku 2017 w formie aportu rzeczowego.

Radna Monika Cieśla zapytała,  dlaczego zakup dla PCM dokonuje się ze
środków finansowych Miasta.
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Skarbnik Miasta Anna Łosiak powiedziała, że Pabianickie Centrum Medyczne
nie  ma  środków finansowych  na  ten  cel.  Miasto  jest  właścicielem,  może
dokonać zakupu i  przekazać sprzęt  aportem rzeczowym w 2017 roku dla
PCM. Jest to typowy wydatek inwestycyjny. 

Radna  Monika  Cieśla  uważa,  że  są  jednostki,  które  bardziej  potrzebują
środków finansowych, jak szkoły czy przedszkola.

Radny  Piotr  Różycki  zapytał  o  sposób  realizacji  zakupu  sprzętu.  Jakie
obowiązują kryteria.

Sekretarz Miasta Paweł Rózga powiedział, że przy zakupie do kwoty 30.000
zł nie można stosować ustawy o zamówieniach publicznych. Zakup zostanie
dokonany w trybie przepisów wewnętrznych. Będzie zapytanie ofertowe.

Naczelnik Monika Szewczyk powiedziała, że zakup do kwoty 30.000 zł będzie
dokonany zgodnie z regulaminem wewnętrznym. Najważniejszą rolę będzie
odgrywała cena.

Radny Piotr  Różycki  stwierdził,  że  nie  mamy wpływu  na  to  co  się  dzieje
w spółce  PCM,  a  Miasto  ze  swoich  środków dokonuje  nieuzasadnionego
zakupu.

Naczelnik  Monika  Szewczyk  powiedziała,  że  program  ochrony  zdrowia
pozwala Miastu na taki wydatek i wspomóc tego typu działania.

Radny  Piotr  Różycki  powiedział,  że  pozwala  wspomóc,  ale  nie  nakłada
obowiązku.  PCM  nie  potrafił  sobie  sam  takich  środków wygenerować  na
zakup tego sprzętu.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Dariusz  Cymerman  powiedział,  że  system
kolejkowy jest dobrym pomysłem dla naszych pacjentów. Zapytał, czy nazwa
LineNET jest to nazwa konkretnego produktu, czy ten zakres zakupu składa
się  z  licencji,  z  trzech  telewizorów  i  jednego  komputera.  W  podobnych
kwotach można zakupić większy zakres sprzętowy takiego systemu.

Naczelnik Monika Szewczyk powiedziała, że jest to licencja plus wdrożenie
systemu  segregacji  pacjenta  PCM  oraz  cały  przebieg  postępowania
z pacjentami na poziome izby przyjęć i szpitalnego oddziału ratunkowego, do
tego  trzy  ekrany –  dwa  40  calowe  oraz  jeden  55  calowy i  jeden zestaw
komputerowy z kartą pod trzy monitory.

4



Wiceprzewodniczący Komisji Dariusz Cymerman zapytał, czy w tym też są
stanowiska panelowe dla pacjentów.

Naczelnik Monika Szewczyk odpowiedziała, że tak.

Radna Monika Cieśla zapytała, czy w związku ze zmianą systemu oświaty
szkoły,  które  będą  przekształcane  są  przystosowywane  do  przyjęcia
pierwszoklasistów.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak stwierdziła,  że radni mogą mieć obiekcje do
tego,  czy  właściciel  może  dofinansować  28.000  zł  na  zakup  sprzętu.
Powiedziała,  że  niedawno  na  Komisji  Zdrowia  wszyscy  byli  zatroskani
kondycją finansową szpitala. Właściciel planuje zakup ważnego sprzętu dla
szpitala w kwocie 28.000 zł. Rok 2016 zamknie się nadwyżką. Martwi się tym,
ile  Rząd  zabezpieczy  środków  finansowych  na  zmianę  systemu  oświaty,
ponieważ nie ulega wątpliwości, że samorząd powinien otrzymać środki od
Rządu, a nie sam troskać się skąd ma wziąć pieniądze.

Radny  Piotr  Różycki  zapytał,  czy  do  obsługi  tego  systemu  zastaną
zatrudnione  dodatkowe  osoby  w  szpitalu,  czy  ktoś  zostanie  obciążany
zakresem obowiązków tego systemu.

Radny  Krzysztof  Rąkowski  powiedział,  że  należy  pomyśleć  nad
zabezpieczeniem środków na  wdrażanie  reformy,  którą  wprowadza  Rząd.
Obowiązkiem właściciela jest dbanie o spółkę miejską. 

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  zapytała,  czy  w  tej  kwocie
zabezpieczone są środki na eksploatacje tego systemu.

Naczelnik  Monika Szewczyk  powiedziała,  że  są zabezpieczane po stronie
spółki. Nie będą zatrudnione dodatkowe osoby do obsługi tego systemu.

Radny  Piotr  Różycki  powiedział,  że  nie  rozumie  dlaczego  Miasto  ma
przekazywać pieniądze do szpitala zamiast zabezpieczyć i przeznaczyć na
wchodzącą w życie reformę oświaty.

Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  powiedziała,  że  radni  na
Komisji  Zdrowia wskazywali  na złą kondycję finansową szpitala,  właściciel
znalazł środki na wyposażenie PCM w ten system.

Radny Krzysztof Hile zapytał,  w jaki  sposób system ten usprawni obsługę
pacjentów i jak to będzie wyglądało z punktu widzenia pacjenta.
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Naczelnik Monika Szewczyk powiedziała,  że na tych panelach będzie tzw.
segregacja  pacjenta  –  ratujemy  życie,  zagrożenie  życia,  zwykła  pomoc
internistyczna, czas oczekiwania na lekarza.

Radny Krzysztof Hile powiedział,  że system ten zapewni sprawna obsługę
pacjenta.  Przeprowadzenie całej tej reformy jest w gestii Rządu. Jeśli ktoś
zmienia całą strukturę to za tym powinny pójść środki finansowe.

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że na dzisiejszym
posiedzeniu Komisja opiniuje projekty uchwał na sesję. 

Radna Joanna Kupś zapytała, czy w innym szpitalu działa taki system, czy
jest zbadana wymierna jego korzyść.

Naczelnik  Monika  Szewczyk  powiedziała,  że  będzie  to  pierwszy  szpital,
w którym będzie pełniona taka usługa.

Radny  Krzysztof  Hile  powiedział,  że  zmierza  do  tego,  aby  zajmować  się
konkretnymi uchwałami.

Radna Monika Cieśla powiedziała, że jet to kwestia wydatkowania celowości
budżetu.  Zapytała,  ile  w  ostatnim  roku  zakupiono  telewizorów  dla  szkół
i przedszkoli.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 9,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła projekt  uchwały  w sprawie zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej  Pabianice  na  lata
2016-2025. (Zał.  Nr  5)  Aktualizacja  WPF  na  lata  2016-2025  stanowi
obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany  projekt  uchwały  jest  konsekwencją
podjętych Uchwał, wydanych Zarządzeń oraz złożonego projektu uchwały na
sesję  w  miesiącu  grudniu.  Szczegółowe  wyjaśnienia  zmian  obrazuje
załącznik nr 2 -  „Objaśnienia przyjętych wartości do WPF Gminy Miejskiej
Pabianice).

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 9

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska poprosiła radną Monikę Cieśla
o zadanie pytania Naczelnikowi W. Boryniowi.
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Radna  Monika  Cieśla  powiedziała,  że  nie  jest  przeciwna  wydatkowania
środków finansowych na zakup systemu dla PCM, ale nie z środków Miasta.
Za chwilę wchodzi w życie zmiana systemu oświaty. Zapytała, ile w 2016 roku
zakupiono telewizorów, systemów multimedialnych, drukarek dla przedszkoli
i szkół.

Naczelnik Waldemar Boryń powiedział, że w tej chwili nie ma takiej wiedzy.

Przewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska poprosiła o przygotowanie dla
radnej Moniki Cieśli odpowiedzi na piśmie w tej sprawie.

Naczelnik Waldemar Boryń przestawił projekt uchwały w sprawie ustalenia
trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  przedszkoli,  innych  form
wychowania  przedszkolnego,  szkół  podstawowych  i  gimnazjów
niepublicznych  oraz  publicznych  niezaliczanych  do  sektora  finansów
publicznych,  funkcjonujących na terenie Miasta Pabianice.  (Zał.  Nr  6)
W związku z wchodzącymi w życie od 1 stycznia 2017 r. nowymi przepisami
ustawy o systemie oświaty w zakresie dotacji oświatowych dla prywatnych
jednostek  oświatowych,  które  wprowadziła  ustawa  z  dnia  23.06.2016 r.  o
zmianie  ustawy  o  systemie  oświaty  oraz  niektórych  innych  ustaw.
Wprowadziła  ona  zasadnicze  zmiany  sposobu  obliczania  dotacji
dokonywanego  przez  samorządy,  ale  i  zmiany  w  zakresie  wykorzystania
dotacji przez dotowane jednostki oświatowe, dlatego zaistniała konieczność
uchwalenia nowej uchwały regulującej te sprawy. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 18,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Ad.3.
Przewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poinformowała  o  piśmie  do
wiadomości  Komisji  –  zestawienie  wyników  działalności  spółek  miejskich
za październik 2016 rok (Zał. Nr 7)

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 12.50.

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczyła

   AGNIESZKA MICHEL                                       BOŻENNA KOZŁOWSKA

7


